
Protokoll  
Ordinarie föreningsstämma/ årsmöte 
Bottnafjordens inköpsförening 
Söndag 27.april 2014 
 
Närvarande: 
Catharina Magnusson, Rolf Magnusson, Gunnar Bäck, 
Inger Brantenberg, Lisa Sigfridsson, Lena Falkheden, Gunilla Rahm, Marcus Nordgren, 
Moonkee Horne, Minka Jakeson, Carl Forsberg, Mathilda Häll, Karin Qwarnström, Marianne 
Sterner, Erika Waldman, Eva Lo Västvik, Lena Jarlöv, Elsa Agélii, Kerstin Bucher, Jessica 
Vangenmo, Catharina Göransson, Kiki Blomquist, Joanna Schroeder, Lisa Karnfält, Janolof 
Bengtsson, Bengt Berg, Karin Berg, Gunilla B. Blomstrand, Kerstin Hermansson, Barbro 
Bliss, Siv Hermansson, Barbro Emanuelson, Claudia Theel 
 
1. Mötet öppnades 
 
2. Till mötesordförande väljas Barbro Emanuelson, till sekreterare Claudia Theel och 
som justerare väljas Lisa Karnfält och Catharina Magnusson. 
 
3. Behörig utlysning av mötet bekräftades. 
 
4. Dagordning blir godkänt. 
 
5. Röstlängden blir fastställd. Som rösträknare väljs 
 Gunnar Bäck och Karin Qwarnström. 
 
6. Årsredovisning. Gunilla Rahm läser upp verksamhetsberättelsen 2013. Kassör Barbro 
Bliss kommenterar ekonomisk redovisning. Elkostnader betalades 2013 för två år. 
 
 7. Siv Hermansson läser upp revisionsberättelsen. Den har granskats och godkänns av 
extern revisor Henrik Mörk.  
Intern revisor Per Bergers speciella godkännande I form av en dikt läsas upp. 
 
8.o.9 Årsmöte fastställer resultat- och balansräkning och godkänner den fastställda 
balansräkningen. 
 
10. Ansvarsfrihet för styrelsen beviljas. 
 
11. Val av ordförande och kassör.  
Catharina Göransson, Kerstin Hermansson och Karolina Wingård var valberedningen. 
Catharina berättar om valberedningens arbete under de senaste 6 månader: 
Valberedningen har inte kunnat hitta en ny ordförande och har i det läget inbjudit ordföranden 
och medlemmar som hade tackat nej till ordförandeskapet till ett samtal på café Olivia den 



7.april.  Här diskuterades möjlighet av ett delat ledarskap (ordförande och vice) och fördelar 
av att samordna, delegera och dela på uppgifterna. Resultatet av samtalet finns nedtecknat 
av Catharina Göransson.  
”Valberedningen	  gör	  förslag	  att	  välja	  en	  interims	  ordförande	  som	  fungerar	  fram	  till	  sommaren.	  
Efter	  sommaren	  presenterar	  den	  nya	  valberedningen	  ett	  förslag	  till	  ny	  ordförande.”	  
	  
 
Dessutom föreslår valberedningen att tillsätta en arbetsgrupp med uppdrag att inventera 
nya former för ledning, beslutsprocesser och inflytande. Årsmötet tillsätter Moonkee 
Horne, Marie Porali, Maja Lindstedt och Robert Kalmar som denna arbetsgrupp. Marie är 
sammankallande. 
 
Valberedningen förordar också att föreningen engagera sig I frågan om framtida 
administrative samarbete med KKV och G2:1  
Valberedningen påminner oss om den möjligheten att den så uppfattade och 
rekommenderade processen till en ny ordförande kan ta hela året 2014. 
 
12. 
Årsmöte	  valde	  i	  enlighet	  med	  valberedningens	  förslag:	  
	  
Barbro	  Bliss	  som	  kassör.	  (ett	  år	  till)	  
Claudia	  Theel	  som	  ledamot	  (ett	  år	  till)	  
Annelie	  Svensson	  nyvalt	  ledamot	  (två	  år)	  
Marcus	  Nordgren	  nyvalt	  ledamot	  (ett	  år)	  
	  
Nyval	  av	  suppleanter	  (ej	  personliga):	  
Kerstin	  Bucher,	  Eva	  Hjerling,	  Joanna	  Schröder	  (ett	  år)	  
 
13. Val av revisorer och revisorssuppleanter: 
Intern revisor: Per Berger, omval på 1 år. 
Suppleant blir Barbro Emanuelson. 
Som extern revisor fortsätter Henrik Mörk. 
 
 
14. Val av en ny valberedning: Robert Kalmar och Mathilda Häll väljs. (En tredje medlem I 
valberedningen kan adjungeras under året)  
Den gamla och den nya valberedningen träffas för att överföra kunskaper och erfarenheter. 
 
 
Ett samtal om ordförandeskapet uppstår och flera punkter framhävs: 
Att fördela arbetet på många mindre grupper ökar delaktigheten I föreningen och avlastar 
ordföranden. 
Flexibilitet med att kunna adjungera flera ledamöter under mandattiden kan vara nödvändigt. 



Det är bra att förmedla en tydlig bild av ordförandens uppgifter. 
En ordförande måste inte täcka allting. 
 
Val av interimsordförande : 
Vid det läget föreslås Gunnar Bäck som interims ordförande och väljs av mötet. 
Ett fyllnadsval kan göras efter sommar och bekräftas av följande årsmöte. 
 
Siv Hermansson och Catharina Magnusson lämnar styrelsen och tar emot ett stort tack av 
församlade medlemmar!  
 
Föreningen tackar också valberedningen för sitt engagerade arbete!  
 
15. Årsmötet beslutar att förskjuta diskussionen om arbetsgrupperna till efter sommaren. 
 
16. Fastställande av årsavgift. Förslag att årsavgift kvarstår. och att arbetsinsatsen kvarstår 
blir antagen av mötet. 
Obs: Nästa årsavgift betalas i januari 2015 istället för efter sommaren. Församlade 
medlemmar bekräftar det.  
Från och med januari 2015 gäller årsavgifter för kalenderåret. 
 
17. Anmälda ärenden.  
Lisa Sigfridsson tar ordet om samverkan mellan KKV och inköpsföreningen internt och 
externt. Ett konkret exempel är den gemensamma nya entrén som skall vara tilltalande och 
inbjudande. Till dess utformning har Karin Mailänder och Lisa har gjort ett förslag.  
Entrén skall inte användas som ett förråd. 
 
Ett annat konkret förslag är att införa gemensamma arbetshelger med KKV. Möjligtvis två 
fasta helger: en på våren och en på hösten? 
  
Information om uthyrning: Det är möjligt att hyra Stensalen eller Lilla galleriet till en fast taxa 
för medlemmar, externa betalar en dubbel hyrestaxa.  
Kontakt är Linnea som kan nås mellan 9 – 13 på KVS’ kontor.    
Café kan hyras på visa tider och listan till gratis bokning för möten för inköpningsföreningens 
medlemmar hänger ut i caféet. 
 
I det sammanhanget informerar städgruppen att de kommer från och med nu också ta hand 
om toaletterna. 
 
Ett sista förslag är att fundera på gemensamma ansökningar om pengar till 
helhetsverksamheten KKV och inköpsföreningen, en uppmuntran till alla att fundera på och  
undersöka möjligheterna. Det påpekas att solidaritet mellan föreningar gagnar alla. KKV och 
inköpsförening är inte bara ett mål för besöksnäringen men en viktig arbets- och mötesplats 
för oss som bor här. 



 
Förslag görs om en ny arbetsgrupp som tar hand om marknader och andra gemensamma 
aktiviteter mellan våra föreningar: I arbetsgruppen väljs: Moonkee Horne, Markus Nordgren, , 
Minka Jakerson och Mathilda Häll. Markus är sammankallande. 
 
18. Föreningens verksamhet under sommaren. 
Som sommarverksamhet räknas tiden från den 15 juni till den 15 augusti. Under den tiden 
kan handlas men det finns inga öppettider till butiken. Vi gör en större beställning före 
sommarverksamheten. Inga beställningar under sommaren.  
Städ och varuvårdare däremot fortsätter sitt arbete under sommaren och ger sommarboende 
möjligheten till arbetsinsatser. 
 
 
 20. Lena Jarlöv annonserar två föredrag: Den 8.maj torsdag. kl. 19 Jan Gustavsson Berger. 
“Resiliens”.  
Den 23.september: Åsa Moberg: “Ett extremt dyrt och livsfarligt sätt att värma vattnet” (Om 
kärnkraft) 
 
Förslag görs om en egen arbetsgrupp för organisation av 
föreläsningar med inköpsföreningen som arrangör eller medarrangör. I gruppen väljs: 
Lena Jarlöv, Elsa Agélii, Lena Falkheden, Catharina Göransson, Robert Kalmar. Robert är 
sammankallande. 
 
21. Möte avslutas och vi inviger den nya lokalen: Catharina Göransson håller tal och klipper 
bandet. Hon formulerar föreningens alla medlemmarnas stort och hjärtligt tack till alla som har 
- i litet och stort - arbetat med utformning och byggandet av lokalen. 
 
Välkomna in! 
 
 
Protokoll skrev Claudia Theel 
	  


